
Zápis č. 2/2025 

z Komise sociální Rady MČ Praha 4, konané dne 10.3.2025 
 

Pozvánka na jednání Komise sociální dne 10.3.2025, doručena všem členům komise 

elektronicky dne 4.3.2025 (pozvánka v příloze).  

1. Zahájení, schválení programu 

Jednání komise zahájeno v 16:20 hod. dne 10.3.2025. 

Počet členů komise: 6 

 

Přítomni členové komise: Jaroslava Mörwicková, Mgr. Libuše Pešlová, MUDr. Dušan 

Pavlíček, Bc. Eliška Hromířová, Mgr. Iva Kotvová, Ing. Tomáš Sedláček – příchod 16.30 

 

Omluveni: Tereza Fabišovská, Mgr. Tomáš Liškutín, Lucie Reismüllerová 

 

Hosté: Ing. Radek Lacko – Radní 

Irena Štiková DiS. - Vedoucí oddělení sociálně právní ochrany dětí,  

Mgr. Klára Merlíčková - Vedoucí oddělení zdravotnictví a sociální práce 

Mgr. Ivana Síglerová – Referentka OSOC 

 

1. Zahájení, schválení programu 
 

1.1 Předsedkyně komise přivítala přítomné členy a hosty, konstatovala usnášeníschopnost 

komise a zahájila jednání komise. 

 

1.2 Předsedkyně komise předložila návrh Programu jednání komise ke schválení 

v následujícím znění: 

 

Program jednání: 

 

1) zahájení, schválení programu 

2) sociální bydlení a chráněné bydlení – prodloužení nájemních smluv 

3) dotace v oblasti sociální a zdravotní 

4) různé – diskuze, závěr 

 

Předsedkyně vyzvala přítomné členy komise k návrhům na případné další doplnění programu 

jednání. Byla zařazena změna oproti pozvánce a byty byly přiřazeny před dotace. 

 

1.3 Návrh ke schválení programu: 

 

Komise schvaluje program v navrhovaném znění: PRO - 5    PROTI - 0    ZDRŽEL SE - 0   

 

2. Sociální bydlení a chráněné bydlení – prodloužení nájemních smluv 

 

Komise projednala žádost o prodloužení nájemní smlouvy u bytu pronajatého ze sociálních 

důvodů, dále projednala prodloužení nájmu bytu pro chráněné bydlení. Komise sociální 

doporučuje Radě městské části Praha 4 rozhodnout v jednotlivých žádostech tak, jak je uvedeno 

v příloze, která se nezveřejňuje. 

 



 

3. Dotace v oblasti sociální a zdravotní 

 

Sociální Komise projednala dotace z 9 oblastí. Všechny žádosti byly schváleny v navrhovaném 

znění, tak jak je uvedeno v příloze k zápisu. 

 

 

4. Různé – diskuze, závěr - projednání daru NO FOOT NO STRESS z.s. 

Paní Mgr. Libuše Pešlová vznesla dotaz k panu radnímu, Ing. Radku Lackovi, týkající se 

Domova seniorů Hudečkova. Pan radní Lacko podal souhrnné informace k Domovu 

seniorů Hudečkova. 

 

 

Jednání komise skončilo dne 10.3.2025 v 18.00 hodin. 

 

 

Termín dalšího jednání komise bude uveřejněn na webových stránkách MČ Praha 4. 

 

 

 

 

 

                                                                                    

…..……...................................................... 

            Jaroslava Mörwicková 

     předsedkyně Komise sociální  

 

zapsala: Ing. Kateřina Pešánová 

                       tajemnice komise                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


